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Lokalforeningsudvalget 

Kommissorium blev gennemgået og rettet til. Der er modtaget en del ønsker om støtte fra 

forskellige lokalgrupper og foreninger; de vil blive gennemgået af udvalget og få tildelt støtte efter 

de tiltrådte regler. 

Hjemmesiden 

Kontrakten med det udvalgte firma er klar til at blive underskrevet. Der er udarbejdet designskitser, 

men en del ting er stadig ikke afklaret, og der ligger meget arbejde i at lægge tekster m.v. ind i 

systemet. Den nye hjemmeside skulle gerne være klar til at blive præsenteret på 

Generalforsamlingen. 

Hanne Rud ønsker ikke at fortsætte som webmaster. Ny på posten er Mette Fløjborg fra Odense. 

Onlinekildeindtastningsudvalget 

Dette er et område, som bestyrelsen vil satse meget på. Et kommissorium udarbejdet, og foreløbig 

er der bevilget et beløb på 10.000 kr., som kan anvendes til mødevirksomhed i forbindelse med 

arbejdet. 

Generalforsamlingen 2010 

holdes på Koldinghus. Denne gang vil beretningen ikke blive bragt på forhånd i Slægt & Data, men 

først i det næstkommende nummer. Budgettet blev gennemgået og rettet til. I øvrigt kunne 

kassereren melde om flere udmeldelser, end vi har været vant til; de fleste begrundes dog i 

svigtende helbred eller dødsfald. 

Nationalt samarbejde 

Der arbejdes fortsat på det store projekt på Rundetårn i efteråret, som Samfundet, SSF og DIS-

Danmark er fælles om.  

Årspublikationen Hvem Forsker Hvad, der også er et fælles projekt for de landsdækkende 

foreninger og længe har kæmpet med svigtende interesse, tegner til at give underskud i 2010. 

DIS er ikke repræsenteret i Statens Arkivers brugerråd (bortset fra Arkivalieronline). Det bør der 

gøres noget ved. 

 


